



創造無限可能

Creating Infinite Possibilities

每個人都希望在人生中發光發亮，殘疾人士也不例外。在藝術世界中，他們並沒有被身體上的障礙而限制，反而利用藝術抒發個人情感，以及作為與外界聯繫的橋樑。扶康會相信每位殘疾人士都有各自的專長，並致力培養他們於藝術方面的興趣，突破原有框框，向外界展示才華。

本會希望帶大家走進一趟充滿熱誠和潛能的藝術旅程，一同了解殘疾人士在藝術方面的發展。無論是用圖像描繪、音樂演繹，或是展品製作等，只要配合適當的藝術訓練模式，創作是並無界限，這亦正正是成立 Fu Hong Art Hub 的理念。

為了讓我們的藝術家有更多向社區展示才能的機會，本會致力尋找各種展示的「舞台」。當中包括於「扶康會古洞成人訓練中心·扶康會古洞之家聯合開幕典禮」設立的畫展才能室；「長夜燐途 — 慈善鋼琴獨奏會」籌備的演出舞台和星光藝術驛站；與銅鑼灣 Beyond Coffee & Bar 合作的藝術家個人作品展及共融市集；以服務使用者畫作製作的文創精品，讓殘疾人士能盡情發揮潛能。

由細緻的繪畫筆觸到動人心弦的音樂，每一件作品、每一次演出，都蘊含著藝術家們獨一無二的才華。扶康會繼續與殘疾人士攜手同行，致力成為藝術與共融社會之間的橋樑。

Everyone hopes to shine on their own life journey, and persons with disabilities are no exception. In the art world, their creativity is not limited by physical barriers but is instead expressed through art as a way to communicate emotions and connect with the world. At the Fu Hong Society, we believe that every person with disabilities has unique strengths. We are committed to nurturing their interest in the arts, helping them break boundaries and showcasing their talents to the broader community.

Fu Hong Society invites you on a passionate and inspiring artistic journey, exploring the development of persons with disabilities in the arts. Whether it's through painting, music performances, or creating handcrafted artworks, with the right artistic training, they demonstrate that creativity has no limits. This aligns perfectly with the vision behind the founding of the Fu Hong Art Hub.



To provide more opportunities for our artists to showcase their talents, Fu Hong Society has been actively seeking "stages" for them to shine. Highlights include the Talents Room established at the Joint Opening Ceremony of Fu Hong Society Kwu Tung Adult Training Centre and Fu Hong Society Kwu Tung Home, the performance stage and Sparks Art Station at the "Lights in the Long Night" Charity Piano Recital, and the collaboration with Beyond Coffee & Bar in Causeway Bay for solo art exhibitions and an inclusive market. Additionally, we have promoted cultural and creative products featuring artworks by service users, enabling our artists to fully unleash their potential.

From the delicate strokes of a painting to the moving melodies of music, every piece of work and every performance reflect the unique talents of these artists. Fu Hong Society will continue to walk alongside persons with disabilities, striving to be a bridge between art and an inclusive society.